
Frå:                                              Are Frøysland Grande
Send:                                          mandag 1. november 2021 18:48
Til:                                               Post Alver byggesak
Emne:                                        VS: Møte, ang. gbnr.109/14 Saltnes
 
Kategoriar:                               Besvart per epost; Tatt til orientering
 
T.O
 

Frå: Tone Margrethe Bærland Furustøl <tone.furustol@alver.kommune.no> 
Send: mandag 1. november 2021 14.56
Til: jhkvist@broadpark.no
Kopi: Are Frøysland Grande <are.froysland.grande@alver.kommune.no>
Emne: VS: Møte, ang. gbnr.109/14 Saltnes
 
Hei.
 
Din førespurnad til Alver kommune høyrer inn under avdeling Plan- og byggesak. Underteiknande høyrer 
til under avdeling Miljø og tilsyn.
 
Du kan tinge førehandskonferanse for møte, eventuelt søkje Byggesaksvakte for nærare rettleiing, sjå 
link her
 
Tone Furustøl | Rådgjevar Miljø og tilsyn

Telefon: 56 37 54 01 

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no
 
 
 

Frå: Jørn H. Kvist <jhkvist@broadpark.no> 
Send: onsdag 27. oktober 2021 21:05
Til: Tone Margrethe Bærland Furustøl <tone.furustol@alver.kommune.no>
Emne: Møte, ang. gbnr.109/14 Saltnes
 
Hei Tone,
 
Henvendelsen er vedrørende vedtak om byggeløyve gbnr 109/14 Saltnes  (ref. 19/2109 – 19/37160).
 
Grunnet covid-pandemien ble byggearbeidet ikke påbegynt som planlagt.  I inneværende måned er det 
imidlertid framkommet endringer av planene da en av tiltakshaverne nå vil selge seg ut av eiendommen.
Dette vil innen kort tid bli gjennomført.
 
Jeg som er gjenværende eier, ønsker derfor et møte med deg angående hva dette medfører av endrete 
bygningsmessige planer for meg og saksgang i så henseende.
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Mer konkret betyr det at nybygg vil bli nedskalert både når det gjelder areal, volum og høyde samt færre 
brukere.
Spørsmål jeg ønsker å diskutere/få informasjon om, gjelder videre behandling fra deres side, evt. endring 
av eksisterende søknad og frist.
 
Er det mulig å få til et møte fredag 12.november? 
 
Mvh
 
Jørn Hagbart Kvist
 
Tlf. 99562420


